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1. Şirketinizin kuruluş ve gelişimini kısaca öğrenebilir 
miyiz? 

Emlak Konut GYO'nun temelleri, 1953 yılına kadar uzanan 
köklü bir geçmişe dayanıyor. Modern Gayrimenkul Yatırım 
Ortaklığı yapımıza ise 2002 yılında, T.C. Toplu Konut İdaresi 
Başkanlığı (TOKİ) iştiraki olarak yeniden yapılanmamızla 
kavuştuk. Bu dönüşüm, gayrimenkul projelerine yenilikçi iş 
modelleri sunmamıza olanak sağladı. 

Bu yeni yapıyla birlikte, özellikle kamu arazilerinin 
değerlendirilmesinde, Türkiye için öncü niteliğinde olan 
"gelir paylaşımı" modelini benimsedik. Özel sektörle 
kurduğumuz güçlü iş birlikleri sayesinde, ülke çapında 
konut projeleri geliştirmeye odaklandık ve zamanla 
Türkiye'nin dört bir yanında, insanların yaşam kalitesini 
artıran projelere imza attık. 

Gelişimimizdeki en önemli dönüm noktalarından biri, 2010 
yılındaki halka arzımızdı. Borsa İstanbul'da 
gerçekleştirdiğimiz bu işlem, Cumhuriyet tarihinin en 
büyük 5 halka arzından biri olarak kayıtlara geçti. Bu adım, 
şeffaflık ve kurumsal yönetim standartlarımızı en üst 
seviyeye taşırken, daha geniş bir yatırımcı kitlesine 
ulaşmamızı sağladı. Büyüme stratejimiz doğrultusunda 
2013 yılında gerçekleştirdiğimiz ikinci halka arz ile halka 
açıklık oranımızı daha da artırdık ve yatırımcı tabanımızı 
genişlettik. 

Bugün Emlak Konut GYO olarak, konut ağırlıklı projelerin 
yanı sıra ofis, ticari alan gibi farklı fonksiyonları da içeren 
karma projelerle ülkemizin çeşitli şehirlerinde faaliyet 
gösteriyoruz. Sahip olduğumuz köklü tecrübe ve güçlü 
kaynaklarımızla ülkemize ve tüm paydaşlarımıza değer 
katmak için var gücümüzle çalışıyoruz. 

 

 

 

 

2. Şirketiniz ve sektörünüzde 2025 yılı nasıl başladı, 
hedeflerinize ulaştınız mı? Yılın kalan kısmı için nasıl bir 
beklentiniz/öngörünüz var? 

2025 yılına, piyasalardaki değişkenliğe rağmen güçlü bir 
başlangıç yaptık. Genel konut sektöründe faiz oranları ve 
finansman koşulları nedeniyle bir miktar yavaşlama 
gözlemlesekde, Emlak Konut GYO olarak 2024'ü başarılı bir 
net kâr performansıyla kapatmanın getirdiği ivmeyle yeni 
yıla girdik. 

Bu pozitif momentumu, yıl başında başlattığımız ve 
kamuoyunda büyük ilgi gören "Kazançlı Yatırım 
Kampanyası" ile daha da güçlendirdik. Kampanyamız, 
piyasa koşulları ne olursa olsun, doğru projeye ve cazip 
teklife yönelik güçlü bir talebin varlığını net bir şekilde 
ortaya koydu. Özellikle, finansman koşullarının 
iyileşmesini bekleyen önemli bir potansiyel alıcı kitlesi 
olduğunu bir kez daha teyit etmiş olduk. Bu durum, 
sektörümüzün temellerinin sağlamlığını ve potansiyelinin 
yüksekliğini bize tekrar gösterdi. 

Henüz yılın ilk çeyreğini geride bırakmış olsakda, devam 
eden projelerimizin planlanan takvimde ilerlemesi ve 
kampanyamızın yarattığı olumlu atmosfer, yılsonu 
hedeflerimize ulaşma yolunda bize güçlü bir güven veriyor. 
Nitekim 2025'in ilk üç ayında, yıllık satış hedefimizin 
yaklaşık yarısına ulaşmış durumdayız. Yılın geri kalanında 
faiz oranlarında bir düşüş eğilimi bekliyoruz; bu durumun 
satışlarımızı daha da artıracağını öngörüyoruz. Önceliğimiz 
her zaman olduğu gibi, projelerimizi söz verdiğimiz yüksek 
kalite standartlarında tamamlamak ve teslim süreçlerini 
başarıyla yönetmek. Kampanyamızdan aldığımız olumlu 
geri dönüşler ve gözlemlediğimiz güçlü talep potansiyeli 
sayesinde, piyasadaki her türlü olumlu gelişmeyi ve 
canlanmayı karşılamaya tamamen hazırız. Şirketimizin 
mevcut güçlü mali yapısı, yeni arsa alımlarına devam 
etmemize olanak tanıyor ve bu arsaları da önümüzdeki 
dönemde ihale etmeyi planlıyoruz.  

Emlak Konut GYO 
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Koşullar elverdiği anda bu potansiyeli hızla değere 
dönüştürecek planlarımız ve projelerimiz hazır. Bu 
nedenle, 2025'in geri kalanı için oldukça umutluyuz. 

3. Yatırımcılarınızla temasta hangi iletişim kanallarını 
kullanıyorsunuz? Son dönemde, katıldığınız konferans ve 
toplantılarda yatırımcı ilgisinin nasıl şekillendiğini 
gözlemliyorsunuz? 

Yatırımcılarımızla sürekli, şeffaf ve erişilebilir bir iletişim 
kurmayı temel önceliğimiz olarak görüyoruz. Bu 
doğrultuda, yasal bildirimlerimizin merkezi olan Kamuyu 
Aydınlatma Platformu (KAP) ve kapsamlı bir bilgi kaynağı 
niteliğindeki kurumsal web sitemiz başta olmak üzere 
çeşitli kanalları aktif şekilde kullanıyoruz. Düzenli olarak 
yayınladığımız finansal raporlarımız, sonuç dönemlerinde 
gerçekleştirdiğimiz yatırımcı sunumları ve telekonferanslar 
aracılığıyla periyodik bilgilendirmeler yapıyoruz. Bunun 
yanı sıra, yurt içi ve yurt dışı birebir/grup toplantıları 
(roadshow’lar), sektör ve yatırımcı konferanslarındaki 
katılımlarımız ve analistlerle periyodik görüşmelerimiz – 
nitekim bu kapsamda Ocak 2025’te sektörün önde gelen 
portföy ve aracı kurum analistlerini/yöneticilerini 
ağırladığımız kapsamlı bir analist toplantısı da 
gerçekleştirdik – aracılığıyla doğrudan etkileşim sağlıyoruz. 
Yıllık genel kurul toplantılarımız ve yatırımcılarımızdan 
gelen e-posta veya telefon taleplerine verdiğimiz hızlı 
yanıtlar da bu çok yönlü iletişim stratejimizin önemli bir 
parçasını oluşturuyor. 

Son dönemdeki konferans ve toplantılarda 
gözlemlediğimiz yatırımcı ilgisi oldukça bilinçli, seçici ve 
analitik bir yönde ilerliyor. Yatırımcılar özellikle; 
makroekonomik görünümün sektöre etkileri, konut talebi 
ve satış performansımız, maliyet yönetimi ve kârlılığımız, 
finansal sağlığımız, borçluluk durumumuz, proje 
portföyümüzün güncel durumu, gelecek planlarımız ve 
giderek daha fazla önem kazanan çevresel, sosyal ve 
yönetişim (ESG) konularına odaklanıyorlar. Hem yerli hem 
de yabancı yatırımcılardan gelen bu dikkatli ve sorgulayıcı 
yaklaşım, bizler için stratejilerimizi daha detaylı anlatmak 
ve değerli geri bildirimler almak adına önemli fırsatlar 
sunuyor. 

4. Sürdürülebilirlik ve dijitalleşme konularının daha ön 
plana çıktığı bu dönemde, Şirketinizde bu alanlarda 
yapılan çalışmalar hakkında bilgi alabilir miyiz? 

Günümüz iş dünyasında sürdürülebilirlik ve dijitalleşmenin 
artan öneminin bilincindeyiz ve bu iki alanı stratejik 
önceliklerimiz arasına aldık.  

Emlak Konut GYO olarak, Çevresel, Sosyal ve Yönetişim 
(ESG) ilkelerini iş yapış biçimimizin merkezine yerleştirme 
konusunda kararlıyız. Bu doğrultuda, şirketimiz 
bünyesinde farklı departmanlardan temsilcilerin yer aldığı 
bir Sürdürülebilirlik Çalışma Grubu oluşturduk. Bu grup, 
stratejilerimizi geliştirmek, hedeflerimizi belirlemek ve 
performansımızı düzenli olarak takip etmekle sorumlu. 

Sürdürülebilirliğe verdiğimiz önemi ve şeffaflık anlayışımızı 
göstermek adına, Global Reporting Initiative (GRI) 
standartlarına uyumlu hesaplamalarımıza 2018'de 
başladık ve 2021'den beri bu doğrultuda raporlarımızı 
yayınlıyoruz. Bu tecrübemizi temel alarak, şeffaflık ve 
hesap verebilirlik ilkemiz doğrultusunda, bu alandaki 
çalışmalarımızı ve ilerlememizi detaylandıracağımız, 
Türkiye Sürdürülebilirlik Raporlama Standartları (TSRS) 
kapsamındaki ilk raporumuzu da bu sene içinde 
yayınlamayı planlıyoruz. 

Operasyonel düzeyde ise, kendi tesislerimizde atık 
yönetimi süreçlerimizi iyileştiriyor, karbon ayak izimizi 
azaltmaya yönelik somut adımlar atıyoruz. Örneğin, temiz 
enerjiye verdiğimiz önemle kurduğumuz Güneş Enerjisi 
Santralleri (GES), operasyonlarımızda önemli bir rol 
oynuyor. Etkimizin sadece kendi faaliyetlerimizle sınırlı 
kalmadığının bilinciyle, iş ortağımız olan müteahhitlerin 
şantiyelerinde de sürdürülebilirlik standartlarına uyulması 
için gerekli önlemleri alıyor ve bu süreçleri titizlikle 
denetliyoruz. 

Eş zamanlı olarak, dijitalleşme alanında da önemli 
yatırımlar yapıyoruz. İç süreçlerimizi optimize etmek, 
verimliliği artırmak ve paydaşlarımıza daha iyi bir deneyim 
sunmak amacıyla proje yönetiminden finansal 
operasyonlara, satış ve pazarlamadan müşteri ilişkilerine 
kadar birçok alanda dijital teknolojilerden etkin bir şekilde 
faydalanıyoruz. 

Özetle, Emlak Konut olarak sürdürülebilirlik ve 
dijitalleşmeyi, gelecekteki rekabet gücümüzün ve uzun 
vadeli değer yaratma potansiyelimizin temel taşları olarak 
görüyor ve bu alanlardaki çalışmalarımızı kararlılıkla 
sürdürüyoruz. 

5. Yatırımcı ilişkileri biriminizin örgütlenmesi hakkında 
bilgi alabilir miyiz? Kaç kişiden oluşuyor? Departmanınız 
kime bağlı olarak çalışıyor? 

Yatırımcı İlişkileri birimimiz, şirketimizle yatırımcılarımız, 
pay sahiplerimiz ve analistler arasında doğru, zamanında 
ve şeffaf bilgi akışını sağlamak amacıyla yapılandırılmıştır. 
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Temel görevimiz, finansal piyasalarla açık bir iletişim kanalı 
oluşturarak, şirketimizle ilgili önemli bilgileri düzenli ve 
anlaşılır bir şekilde paylaşmaktır. 

Bu önemli görevi, toplam 5 kişilik dinamik bir ekiple 
yürütüyoruz. Ekibimizde hem uzun yıllara dayanan sektör 
tecrübesine sahip yöneticilerimiz hem de konulara taze ve 
yenilikçi bakış açıları getiren genç profesyonellerimiz 
bulunuyor. Bu çeşitlilik, farklı tecrübeleri bir araya 
getirerek geniş bir sorumluluk yelpazesini etkin bir takım 
çalışmasıyla yönetmemizi sağlıyor. 

Yatırımcı İlişkileri birimimiz, yatırımcı ilişkileri 
kapsamındaki tüm fonksiyonları (düzenleyici uyum, 
yatırımcı/analist iletişimi, piyasa takibi, geri bildirim, genel 
kurul süreçleri, kurumsal yönetim vb.) entegre bir şekilde 
yürütmektedir. 

Organizasyon yapımızda, Yatırımcı İlişkileri Bölümü 
doğrudan Mali İşler Genel Müdür Yardımcımıza (CFO) 
bağlıdır. Bu yapı, özellikle finansal bilgilerin ve stratejik 
mesajların yatırımcılarımıza hızlı, doğru ve etkin bir şekilde 
ulaştırılmasını sağlamaktadır. 

6. Türkiye'de Yatırımcı İlişkileri mesleğinin gelişimi ve 
Derneğinizin faaliyetleri hakkında ne düşünüyorsunuz? 

Türkiye'de Yatırımcı İlişkileri mesleğinin son yıllarda 
kaydettiği önemli gelişimi yakından takip ediyor ve takdirle 
karşılıyoruz. Geçmişte daha sınırlı bir alanken, günümüzde 
şirketler için stratejik bir fonksiyona dönüşmesinde; 
sermaye piyasalarımızın derinleşmesi, kurumsal yönetim 
anlayışının yerleşmesi ve artan uluslararası yatırımcı ilgisi 
gibi faktörlerin büyük rolü oldu. Bu değerli gelişim 
sürecinde, Türkiye Yatırımcı İlişkileri Derneği'nin (TÜYİD) 
üstlendiği rolün ve katkılarının farkındayız. Mesleki 
standartların yükseltilmesi, eğitim faaliyetleri, en iyi 
uygulamaların paylaşılması ve yatırımcı ilişkileri 
profesyonelleri arasında güçlü bir iletişim ağı 
oluşturulması gibi konularda Derneğin kritik bir misyon 
üstlendiğini görüyoruz. 

Bu çerçevede, Emlak Konut GYO olarak biz de yakın 
zamanda TÜYİD ailesine katılmış olmaktan büyük 
memnuniyet duyuyoruz. Derneğin sunduğu bilgi 
birikiminden, eğitim olanaklarından ve network 
fırsatlarından faydalanarak kendi yatırımcı ilişkileri 
uygulamalarımızı daha da geliştirmeyi hedefliyoruz. Aynı 
zamanda, Türkiye'nin en büyük GYO'larından biri olarak, 
Derneğin faaliyetlerine aktif katılım göstererek mesleğin 
gelişimine ve sektörümüzdeki en iyi uygulamaların 

yaygınlaşmasına katkıda bulunmayı arzu ediyoruz. TÜYİD 
çatısı altında diğer değerli üyelerle bir araya gelerek bilgi 
ve deneyimlerimizi paylaşacak olmak bizim için heyecan 
verici. TÜYİD üyeliğimizin, hem ekibimizin profesyonel 
gelişimine hem de şirketimizin yatırımcı ilişkileri alanındaki 
vizyonuna önemli katkılar sağlayacağına inanıyoruz. 

7. Eklemek istediğiniz gelişmeler var mıdır? 

Evet, son dönemdeki iki önemli stratejik adımımızdan da 
bahsetmek isterim: 

Emlak Konut Global’in Kuruluşu 

Şirketimiz için önemli bir dönüm noktasıdır. Kamuoyuna 
da yansıdığı gibi, Emlak Konut Global'in kuruluşu, Emlak 
Konut GYO olarak Türkiye'de yıllar içinde edindiğimiz 
deneyimi ve proje geliştirme birikimimizi uluslararası 
platformlara taşıma niyetimizin somut bir göstergesidir. 
Bu sadece bir iştirak kurmanın ötesinde, büyüme 
stratejimizin önemli bir parçasıdır. Temel amaçlarımız; 
gelir kaynaklarımızı çeşitlendirerek finansal yapımızı 
desteklemek, yurt dışı pazarlarda projeler geliştirerek 
döviz bazlı gelir elde etmek, kur riskini yönetmek ve Emlak 
Konut markasının uluslararası alanda bilinirliğini ve 
güvenilirliğini artırmaktır. Türkiye'deki başarılı proje ve 
ihale deneyimimiz, bu yeni pazarlarda atacağımız adımlar 
için bize sağlam bir temel sunuyor. İlk uygulama alanı 
olarak Birleşik Arap Emirlikleri (BAE) gibi dinamik pazarları 
belirledik. Ayrıca, yakın zamanda Suudi Arabistan'da 
ülkenin konut vizyonu çerçevesinde iş birliği olanaklarını 
değerlendirmek üzere Ulusal Konut Şirketi (NHC) ile 
Riyad'da bir İyi Niyet Anlaşması (MoU) imzaladık. Suudi 
Arabistan ve BAE gibi hedef pazarlarda attığımız bu somut 
adımlar, küresel büyüme vizyonumuzu hayata geçirme 
yönündeki kararlılığımızı pekiştiriyor. 

Gayrimenkul Yatırım Fonu (GYF)  

Finansman yapımızı güçlendirmek ve yatırımcılara yeni 
fırsatlar sunmak hedefiyle attığımız bir diğer stratejik adım 
da, ilk aşamada 5 milyar TL büyüklüğünde bir Gayrimenkul 
Yatırım Fonu (GYF) kurma sürecini başlatmamızdır. 
Tamamen Emlak Konut güvencesiyle geliştirilen nitelikli 
projelerden oluşacak bu fon portföyü aracılığıyla, özellikle 
nitelikli yatırımcılara, Türkiye'nin en büyük gayrimenkul 
geliştiricisinin sağlam ve güvenilir varlıklarına profesyonel 
bir yönetim altında yatırım yapma imkânı sunmayı 
amaçlıyoruz. Bu girişim, hem şirketimizin proje 
finansmanına katkı sağlayacak hem de sermaye 
piyasalarına cazip bir yatırım enstrümanı kazandıracaktır. 


